

《单词百科:gonorrhea是什么意思?gonorrhea怎么发音?gonorrhea的解释和用法》

英语单词gonorrhea是什么意思?gonorrhea怎么读?gonorrhea怎么发音?简答网为您整理了gonorrhea的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



gonorrhea怎么读

gonorrhea的读音:[, g ɒ n ə 'ri: ə]

gonorrhea的意思

1、n.淋病;白浊;

gonorrhea的相关词组

1、Neisseria gonorrhea 淋病奈瑟菌

gonorrhea的近义词

- 1、clap v.拍手, 鼓掌;急速放置;轻拍;
- 2、gonorrhoea n.淋病;

gonorrhea的双语例句

1、Penicillin and other antibiotics were miracle cures for gonorrhea and syphilis. The poor, humble condom languished.

而盘尼西林及其他抗生素可以神奇的扼杀梅毒和淋病的病毒,可怜又卑微的避孕套被冷落了.

2、No cases were all infected with gonorrhea, chlamydia and mycoplasma.

但同时感染淋球菌、衣原体和支原体者.

3、Two common sexually transmitted infections are chlamydia and gonorrhea.

两种常见的性传播感染是衣原体和支原体.

4、Objective To develop a sensitive method for the detection of gonorrhea antibody.

目的建立多肽抗原检测淋球菌抗体的elisa方法.

5、Wait a minute! Were you on a poster for gonorrhea?

等一下,你拍过性病海报吧?

6、Gonorrhea and other Bacterial infections involving the prostate are treated with antibiotics.

淋病和其它细菌感染导致的前列腺疾病可用抗生素治疗.

7、Objective : To explore the treatment for Gonorrhea.

目的: 探讨淋病治疗方案.

8、CONCLUSION Penicillin and Tetracycline are not appropriate for gonorrhea.

结论青霉素、四环素已经不再适用于淋病的治疗.

9、Quinolones are not recommended to treat gonorrhea acquired in California or Hawaii.

不推荐应用喹诺酮类治疗在加利福尼亚或者夏威夷患上的淋病.

10、Aims : to explore ways of treating Female and impatient gonorrhea.

目的 探讨十年来治疗女性急性淋病的体会.

11、Gonorrhea can occur in the reproductive organs, urethra, rectum and throat.

淋病可以发生在生殖器、尿道、直肠和喉咙.

12、The doctor has a way to treat gonorrhea.

这位赤脚医生有治疗白浊的偏方.

13、Gonorrhea and syphilis are venereal diseases.

淋病和梅毒是性病.

14、Would you please take Jane's test results for gonorrhea to the medical records department?

请把珍的淋病化验结果带到病例部去,好吗?

15、Always gonorrhea, likely sees own back at present, stands in the spacious tomb.

眼前总是一片白,象看见了自己的背影,站在空旷的墓地.

以上是简答网为您整理的gonorrhea怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助. 查看更

多关于go

norrhea的用法、go

norrhea的释义、gonorrhea的相关详情

请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/gonorrhea>